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Восени 2020 року відбулися місцеві вибори, на яких мене підтримала 

громада і за результатами голосування я став депутатом Білоцерківської 

міської ради від політичної партії «СЛУГА НАРОДУ» у виборчому окрузі № 

1. У своїй депутатській діяльності я керуюсь Конституцією України, 

Законами України «Про місцеве самоврядування в Україні», «Про звернення 

громадян», «Про статус депутатів місцевих рад», Регламентом роботи 

Білоцерківської міської ради та іншими нормативно-правовими актами. 

Як  політик і бізнесмен, я знаю, в якому напрямку потрібно змінювати 

нашу громаду. Тому ще на початку депутатської каденції вирішив 

виокремити приорітетні напрямки роботи і можу назвати свою діяльність 

плідною. 

Я очолюю комісію з питань інвестиції, регуляторної політики, транспорту 

і зв’язку, торгівлі, туризму, послуг і розвитку підприємництва, власності, 

комунального майна та приватизації, розвитку агропромисловості. Загалом 

відвідав 100% засідань комісії та брав участь в обговорені важливих питань. 

Я активно працюю у цій сфері, особливий акцент роблю на питаннях щодо 

концесійних відносин, інвестиціях та розвитку підприємництва в нашій 

громаді був ініціатором щодо звітування керівників від комунальних 

підприємств громади. 

За рік роботи у міській раді я взяв участь у 9 пленарних засіданнях сесій 

Білоцерківської міської ради, у ході яких долучався до обговорення 

нагальних питань і підтримував важливі рішення. 

Я вважаю, що для кожного депутата важливо прислухатися до потреб 

громади і бути відкритим з виборцями. Саме тому громадяни можуть 

особисто звертатися з різними проханнями та зверненнями до моєї 

депутатської приймальні, що працює за адресою: смт Терезине, вул. 

Першотравнева, 2. Прийом громадян я здійснюю щоденно у робочі дні: ПН – 

ПТ 9:00 – 17:00. 

Мої виборці постійно співпрацюють зі мною. За звітний період мною 

прийнято 163 громадян і проведено 4  зустрічі з мешканцями виборчого 

округу № 1. Я особисто навідуюсь у Терезине, Гайок і Вільну Тарасівку, щоб 

вирішити нагальні питання та потреби цих сіл. 

Відповідно до передвиборчих обіцянок я продовжую працювати над 

розвитком інфраструктури громади (зокрема у найближчих селах), 

озелененням території громади, покращенням благоустрою, опікою 

соціально-незахищеними верствами населення, дитячими будинками, 

лікувальними установами, освітніми закладами, спортивними секціями та 

гуртками. Особливу увагу приділяю розвитку найближчих сіл, які входять до 

Білоцерківської об’єднаної територіальної громади.  



За звітний період на постійній основі проводилися зустрічі з 

мешканцями. 

№ 

з/

п 

Формат 

зустрічі 

Місце та час 

зустрічі 

Тематика 

зустрічі 

Приблизна 

кількість 

присутніх 

на зустрічі 

громадян 

1 Зустріч з 

мешканцями  

 

смт. Терезине Нагальні 

питання та 

потреби 

 

2 Зустріч з 

мешканцями  

 

с. 

Володимирівка 

Нагальні 

питання та 

потреби 

 

3 Зустріч з 

мешканцями  

 

с. Вільна 

Тарасівка 

Нагальні 

питання та 

потреби 

 

 

Надано матеріальної допомоги 30 заявникам з депутатського фонду. 

Таким чином, був вичерпаний депутатський фонд на суму 90 000 грн. 

Вирішено багато усних та письмових звернень та скарг. 

 

За звітний період виконано передвиборчі обіцянки та вирішено низку 

проблем: 

 

1. Організував та відвідав значну кількість міських спортивних, 

культурних та соціальних заходів, серед них: 

Заходи:    

1 День захисту дітей  

 

+ 

2 День Незалежності України 

 

+ 

3 День Матері + 

 

2. Ініціював та реалізував на окрузі такі проєкти: 

- Виконано поточний ремонт зупинки громадського транспорту( навпроти 

вул. Дружби по трасі Фастів - Біла Церква) в смт. Терезине 

Білоцерківського району Київської області 

- Виготовлено ПКД на поточний ремонт огорожі навколо ДВЗ «Пролісок»; 

- Виготовлено ПКД на поточний ремонт частини тротуару по вул. 

Першотравнева в смт. Терезине Білоцерківського району Київської 

області; 



 

3. За звітній період зроблено для допомоги ЗСУ, ТрО, ДФТГ, 

переселенцям, організації гуманітарної допомоги наступне: 

- Передано два автомобілі КАМАЗ, автомобіль Mitsubishi L 200 та 

комплекти зимової гуми для потреб ЗСУ; 

- На виконання бойових завдань закуплено три дрони для потреб 

72 ОМБ та 1 дрон для потреб 30 ОМБ; 

- Надано фінансову допомогу в розмірі 52000 гривень на які було 

закуплено зимовий одяг для забезпечення бійців ДФТГ; 

- Для ГО «Спілка учасників АТО» закуплено: рюкзаки, 

наколінники, налокітники; 

- Для потреб бойових підрозділів ЗСУ закуплено та передано міні 

електростанцію, генератори,портативні рації, акумулятори та амуніцію; 

- Надано фінансову допомогу в розмірі 277 тисяч гривень на 

закупівлю м’яса бійцям полку АЗОВ, та забезпечення повноцінним 

харчуванням під час перебування полку в громаді; 

- Надано необхідні матеріали для формування фортифікаційних 

споруд (окопів, бліндажів та укриттів); 

- Забезпечення харчуванням бійців ТрО на блокпостах смт. 

Терезине та с. Володимирівка; 

- Допомога внутрішньо переміщеним особам з працевлаштуванням  

та надання гуманітарної допомоги у вигляді продуктових наборів  

внутрішньо переміщеним особам; 

- На благодійній основі було передано для людей похилого віку 

олію та вівсяну крупу; 

- Надано паливно – мастильні матеріали для ЗСУ та волонтерів з 

метою отримання та доставляння гуманітарної допомоги на фронт та де 

окуповані території; 

- Надано благодійну допомоги для проведення ремонтних робіт 

найпростішого укриття в Терезенській «Гімназія- початкова школа» 

БЦМР; 

- Будівництво церкви в с. Володимирівка. 

 

4. Відзнаки та нагороди. 

- Подяка від командира в/ч А4347 підполковника Владислава Косенка; 

- Подяка від ГО «Волонтерський штаб ТРО»; 

- Подяка від Всеукраїнської Асоціації учасників бойових дій; 

- Нагороджений Орденом Святителя чудотворця Миколая від Митрополита 

Київського і всієї України Епіфанія; 

- Грамота від Київської обласної ради 

 

 

Повномасштабна війна росії проти України змінила наше життя. І поки 

наші захисники міцно тримають оборону, моїм першочерговим пріоритетом 

є забезпечення якості життя мешканців громади під час воєнного стану та 



допомога ЗСУ. 27 грудня 2022 року відбулось звітування депутатів фракції 

Політичної партії «СЛУГА НАРОДУ» в Білоцерківській міській раді VIII де 

я перед громадою прозвітувався за свою роботу за 2022 рік. 

 


